
Generalforsamling i Haveselskabet Hillerød-Allerød

Onsdag 25. februar 2925 kl. 19.00 i Kedelhuset, Fredensvej 12 B, Hillerød

Dagsorden ifølge Haveselskabets vedtægter:

A. Valg af dirigent, stemmetællere og referent blandt de tilstedeværende.

Asbjøm Klit blev foreslået som dirigent - og med akklamation va§t
Som referent blev valgt Jytte Frederiksen
Der blev ikke valgt stemmetiællere.

Dirigenten konkluderede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dermed gyldig.

B. Lokalbestyrelsens beretning for det forløbne år til godkendelse

Formand Finn Hansen aflagde beretning for det seneste år. Beretningen kan læses
separat. Der var ingen spørgsmåltil beretningen, så den blev godkendt med akklamation

C. Aflæggelse af revideret regnskab. Til godkendelse.

Finn Hansen aflagde (på vegne af kasserer Lene Lentz, som var fraværende) regnskabet
tor 2024. Orienterede om, at afdelingen havde modtaget et eengangsbeløb på 40.000 fra
Hovedkontoret og vil årligt modtaget tilskud på 7.000.
Regnskabet viseret overskud på kr. 4.44:829. Regnskabet blevgodkendt og kan læses
separat.

D. Forelæggelse af budget 2AZS og aktivitetsplan til orientering.

Finn Hansen fremlagde budget for 2025 til orientering. Både budget og aktivitetsplan kan
læses separat.

E. 2025 i Haveselskabet Hillerød-Atlerød Til orientering

Omkring selve strukturen kom afdelingen i sin tid til at hedde Hillerød-Ælerød pga af den
daværende sammensætning af bestyrelsen.ldeen var at vi også skulle serviceAllerød,
men pga af lor tå ressourcer er det ikke lykkedes. Nyt om det er, at Hovedkontoret -
indenfor en nogle måneder, vi! indkalde til Stiftende generalforsamling iAllerød, således at
de kan få deres egen bestyrelse. Så indtil da, vildet hedde Hillerød-Allerød.

Der blev spurgt ind til antallet af medlemmer i de to kommuner.

Det kan oplyses, at der pt. er 337 medlemmer i Hillerød og 189 i AllerØd.






